
Lüganuse Kooli hoolekogu koosoleku protokoll                                              

 

Koosoleku toimumise aeg ja koht: 4. detsember 2023.a. Lüganuse Koolis. 

Koosoleku algus kell 18.00, lõpp kell 20.00. 

Koosoleku juhataja: direktor Vallo Reimaa 

Protokollija: Kaja Toikka 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed: Lauri Saul, Juho Põld, Karle Nutonen, Hille Ilves, Ulvar 

Kullerkupp, Laila Meister, Helika Toikka. 

Koosolekult puudus hoolekogu liige Markus Varusk. 

Koosolekul osales külaline: Lüganuse Kooli muusikaõpetaja Sten Aamer.  

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu protokollija valimine 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

3. Kooli kodukorra projekti arutelu 

4. Kooli tasuliste teenuste hinnakirja arutelu 

5. Koolipidaja esindaja informatsiooon 

6. Hoolekogu tegevuskava arutelu 

 

1. Koosoleku protokollija valimine.  

Otsustati: ühehäälselt valiti protokollijaks Kaja Toikka. 

 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine. 

Otsustati: ühehäälselt valiti hoolekogu esimeheks Lauri Saul ja aseesimeheks Karle Nutonen.  

 

3. Lüganuse Kooli kodukorra arutelu.  

Ettekanne Vallo Reimaa poolt, toimus arutelu.  

Karle Nutonen: Teen ettepaneku võtta algklassides kohustuslikuna kasutusele õpilaspäevik, 

see mõjub distsiplineerivalt. 

Helika Toikka: Teen ettepaneku lisada kodukorda, et lapsevanemal on kohustus teha endale 

e-kooli kasutajakonto.  

Lauri Saul: Teen ettepaneku märkida hindeid nii numbri kui ka protsendiga, et õpilase areng 

oleks nähtavam.  

Vallo Reimaa: Teen ettepaneku jätkata diskussiooni teemal, kuidas reguleerida 

lapsevanemate soovi lastega kooliajast puhkusele minna. Meil oli olukord, kus laps puudus 

koolist poolteist kuud ja alles tagantjärele selgus, et ta oli koos vanematega reisil.  

Lauri Saul: Teen ettepaneku lisada, et koduste ülesannete e-kooli panek toimub 

ajavahemikus kell 15-17.  

Otsustati: Lükata kooli kodukorra kinnitamine edasi järgmisele hoolekogu koosolekule. 

Direktor saadab kõigile hoolekogu liikmetele kooli kodukorra projekti elektrooniliselt 

põhjalikumaks tutvumiseks ja ettepanekute tegemiseks. 

 

4. Lüganuse Kooli tasuliste teenuste hinnakirja arutelu.  

Ettekanne Vallo Reimaa poolt, toimus arutelu.  

Ulvar Kullerkupp: Mul tekkis küsimus, kuidas saab küsida erandkorras pooleteistkordset 

hinda, kui praktiliselt kõik hinnad on kokkuleppel. 

Hille Ilves: Teen ettepaneku siiski konkreetsed hinnad määrata ja kalkulatsioon lisada.  

Otsustati: Lükata kooli tasuliste teenuste hinnakirja kinnitamine edasi järgmisele hoolekogu 

koosolekule. Direktor saadab kõigile hoolekogu liikmetele hinnakirja projekti 

elektrooniliselt põhjalikumaks tutvumiseks ja ettepanekute tegemiseks. 

 



5. Koolipidaja esindaja informatsioon. 

Hille Ilves: Lüganuse valla ja HTM vahel on sõlmitud kolme kooli üleandmise leping, mille 

punktis 1 on toodud eesmärgiks eestikeelsele õppele üleminek ja koolivõrgu korrastamine. 

Teen ettepaneku aruteluks, milline oleks Lüganuse Kooli panus eestikeelsele õppele 

üleminekul. 

Juho Põld: Ajalehe Põhjarannik 2. detsembri numbris öeldi, et kolm kooli liidetakse. Kuidas 

kommenteerite? 

Hille Ilves: Ühtegi otsust pole praegu tehtud. Jah, kolme kooli ühise juhtimise alla viimine 

on olnud arutusel, aga praegu on päevakorral Kiviõli koolide ühise juhtimise alla viimine.  

Lauri Saul: Me oleme kogu aeg võidelnud selle eest, et Lüganuse Kool jääks ellu omaette 

koolina. Loodame, et see nii ka jääb.  

6. Otsustati: Ajapuuduse tõttu lükata hoolekogu tegevuskava arutelu järgmise koosoleku 

päevakorda. Järgmine hoolekogu koosolek toimub 14. detsembril kell 19.00 Lüganuse 

Koolis. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)                                              (allkirjastatud digitaalselt) 

Lauri Saul                                                                          Kaja Toikka 

hoolekogu esimees                                                            protokollija 


